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DAY 6 Phoenix Ancient City - Changde (B/L/D)
After breakfast, visit Taoyuan Mountain - the land of Taohuayuan, dream
back to Taohua Mountain - the soul of Taohuayuan, and admire Wuliu Lake -
the surface of Taohuayuan: "Xiaoxiang Yige" Shuifu Pavilion, Taochuan
Academy, Fangzhu Pavilion, poetic peach blossoms. After that, go to Changde
to visit Liuye Lake (including boat ride).
**Overnight at Changde Zeyun or similar 5 stars

DAY 7 Changde - Changsha (B/L/D)
After breakfast, we will visit the Tongguan Kiln Ancient Town; an
international cultural tourist destination covering an area of 1 million square
meters, recreating the splendor of the Tang Dynasty. We will go to Changsha
IFS Internet celebrity food street - Pozi Street, where each person will be
given a special cup of Changsha Internet celebrity milk tea - Cha Yan Yue Se,
and Wharf Huangxing Road Pedestrian Street.
**Overnight at Steigenberger Changsha or similar 5 stars

DAY 8 Changsha - Transit City - Penang (B/MOD)
After breakfast, transfer to airport for flight back.
**Home Sweet Home

DAY 1 Penang - Transit City - Zhangjiajie (MOB/D)
Assemble at International Airport and fly to Zhangjiajie.
**Overnight on Board

DAY 2 Zhangjiajie (B/L/D)
Upon arrival visit Tusi Palace visit Qixing Mountain National Scenic Spot (include
return cable car and buggy), the top of Zhangjiajie Zhaixingtai View Qixing
Mountain Grand Canyon, 1520 Eye of the Sky famous glass viewing platform, while
overlooking the panoramic view of Zhangjiajie. ; Later visit 72 Strange Buildings.
** Overnight at Zhangjiajie Sunshine Hotel or similar 5 stars
Optional tour Tianmen Huxian + Xiangjiang River Scenic + Du Fu Jiangge at your
own expense (RMB450 / pax) -Winter change to Baofeng Lake+Buggy+Boat
Cruise+Flying Cinema+Xiangjiang River Scenic Area+Du Fujiang Pavilion

DAY 3 Zhangjiajie (B/L/D)
Visit Zhangjiajie's Tianmen Mountain (One-way cable car + escalator + glass stack +
fast trail down the mountain) experience the thrilling and dreamy journey of
Tianmen Mountain's glass plank path; drive through to reach the natural wonder
Tianmen Cave, one of Zhangjiajie's best scenic spots. Visit Zhangjiajie Grand
Canyon (including the longest glass bridge in the world).
**Overnight at Wulingyuan Crowne Plaza or similar 5 stars

DAY 4 Zhang Jia Jie (B/L/D)
After breakfast visit theWulingyuan Scenic Area, specially arrange to take the
Bailong Elevator round trip. Arrive at the location of the Hollywood movie "Avatar"
Yuanjiajie, the No. 1 Bridge in the World, the "Nantian Pillar" and Hallelujah
Mountain The real scene and so on; the Golden Whip and Shui Rao Si Men.
Enjoy Charming Xiangxi show at night.
**Overnight at Wulingyuan Crowne Plaza or similar 5 stars

DAY 5 Zhangjiajie Phoenix Ancient City (B/L/D)
After breakfast, visit Zhangjiajie Grand Canyon, one of the best scenic spots in
Zhangjiajie (including the world's longest glass bridge). Special experience of high-
speed rail to Fenghuang. Go to Fenghuang Ancient Town (including Tuojiang River
rafting) to visit: Tuojiang River scenery, stilt houses, East Gate Tower, Wanshou
Tower, Hongqiao, Stone Street, Fenghuang night view and other attractions. Special
arrangement of afternoon tea by the river, leisurely enjoy the Tuojiang River.
**Overnight at Wyndham Grand Plaza Royale Hot Springs or similar 5 stars

**Exclude Tour Leader Tipping
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Validity: 20 Feb 2023 - 31 Dec 2023

 QIXING MOUNTAIN GLASS OBSERVATION
DECK

 CHARMING XIANGXI SHOW
 HIGH SPEED TRAIN EXPERIENCE
 TIANMEN MOUNTAIN (CABLE CAR)
 BAILONG ELEVATOR ROUND TRIP
 CHANGSA SEXY TEA FAMOUS MILK TEA
 HUANGLONG CAVE - VIP LANE BOAT RIDE

**May Recommend Local Product on the Bus



第六天 凤凰 - 常德 （早午晚）
早餐后游玩寻仙桃源山－桃花源之境，梦回桃花山－桃花源之
魂，恋慕五柳湖－桃花源之表：“潇湘一阁”水府阁，桃川书
院，方竹亭，诗意桃花。之后前往常德游览柳叶湖（含船游）。
**夜宿于常德泽云或同級 5 星

第七天 常德 - 长沙 （早午晚)
早餐后前往参观铜官窑古镇；100 万平方米的国际文化旅游胜
地，再现大唐盛世风采。前往长沙 IFS 网红美食街 - 坡子街，
特别赠送每人一杯长沙网红奶茶--茶颜悦色，九龙仓 黄兴路步
行街。
**夜宿于长沙施柏阁酒店或同級 5星

第八天 长沙 - 中转城市 - 槟城 (早/机上用餐）
早餐后，送往机场飞返家园。
**温暖的家

第一天 槟城 - 中转站 - 张家界 （机上用餐/午晚）
集合于际机场飞往张家界。
**夜宿于机上

第二天 张家界 （早午晚）
飞机抵达后，前往参观七星山国家景区(含缆车上下和环保车)，海拔
1528.6 米张家界之巅摘星台观七星山大峡谷远眺“崇山峻岭”，1520
天空之眼网红玻璃观景台观，同时可俯瞰仙人溪、远眺张家界市区之
全景。接着参观张家界的不夜城七十二奇楼。可自费观赏天门狐仙 +
湘江风光带 + 杜甫江阁（RMB450/人）
**夜宿于张家界阳光酒店或同级 5星
*冬季自费改为宝峰湖+环保车+游船+飞行影院+湘江风光带+杜甫江阁*

第三天 张家界 （早午晚）
游览张家界“美丽张家界的新传奇”天门山-世界上最长的单程缆车+
扶梯+玻璃栈道+快线索道下山；特别安排体验天门山玻璃栈道惊险梦
幻之旅。接着参观黄龙洞（含船游）+VIP 通道 。
**夜宿于武陵源纳百利或同級 5 星

第四天 张家界 （早午晚）
游玩武陵源风景区，特别精心安排乘坐百龙电梯（含往返电梯），抵
达好莱坞电影大片《阿凡达》取景地袁家界，天下第一桥与“南天一
柱”以及哈利路亚山实景地等等； 金鞭溪、水绕四门。晚上欣赏魅力
湘西。
**夜宿于武陵源纳百利或同級 5 星

第五天 张家界 凤凰 （早午晚）
早餐后，参观张家界地貌的极品景区之一张家界大峡谷（含世界最长
玻璃桥）。特别体验高铁前往凤凰。前往凤凰古城（含沱江泛舟）参
观游览：沱江风光、吊脚楼、东门城楼、万寿塔、虹桥、石板街，凤
凰夜景等景点。特别安排江边下午茶，悠闲的欣赏沱江。
**夜宿于凤凰凤仙境或同級 5星

Validity: 01 Mar 2025 - 31 Dec 2025 FTG8D6NDYGXIN280725KG

**不包含领队小费

 七星山国家景区玻璃观景台
 魅力湘西
 凤凰-张家界高铁体验
 天门山（含缆车）
 百龙电梯往返
 茶颜悦色网红奶茶
 船游黄龙洞 + VIP 通道

C7D

**车上会有车购


